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Protokol Nr IV/ 10
Sesji Rady Miejskiej w Rychwale

w dniu 28 . 12.20 10 roku.

Sesja Rady Miejskiej w Rychwale odbyla sic w sali narad Urzcdu Grainy i
Miasta w Rychwale i trwala od godz. 13:10 do godz . 16: 50.
W sesji udzial wziclo 15 radnych na ustawowy sklad rady 15 radnych oraz
nastcpujace osoby.
- Stefan Dziamara - Burmistrz Rychwala
- Piotr Kupski - Sekretarz UGiM w Rychwale
- Katarzyna Kwiecinska - Skarbnik UGiM w Rychwale
- Alicja Lukowska - prawnik UGiM w Rychwale

- Henryk Gr4dziel - Koinendant Policji w Rychwale

- Zdzislaw Jankowski - byly Posel RP

i soltysi gminy Rychwal.
Listy obecnosci stanowift zalaczniki do protokolu.

Pkt I

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Rychwale Ireneusz Stachurski otworzyl
IV sesjc witajgc wszystkich i stwierdzil ze w obradach bierze udzial 15
radnych czyli obrady i podejmowane uchwaly sa prawomocne.

Pkt 2

Burmistrz Stefan Dziamara wnioskowal aby do porzgdku obrad w pkt 8a
wprowadzic dodatkowy projekt uchwaly w sprawie ustalenia wykazu

wydatkow , ktore nie wygasajq w 2010 roku z uplywern roku budzetowego.
Przewodniczgcy rady przeprowadzil glosowanie w/w wniosku.
Z glosowalo - 15 radnych , przeciw-0 , wstrzymalo sic -0.

Przewodniczftcy rady stwierdzil , ze wniosek zostal przyjcty jednoglosnie.
Nastcpnie Przewodniczfcy rady odczytal porzgdek obrad jaki obowigzywal na

odbywaj4cej sic sesji.
Porzgdek obrad stanowi zal4cznik do protokolu.

Pkt 3

Przewodniczacy rady przeprowadzil glosowanie w sprawie przyjccia protokolu

z III sesji Rady Miejskiej bez czytania>
Za glosowalo - 12 radnych , przeciw 0 , wstrzymalo sic -3 radnych,



Przewodnicz4cy rady stwierdzil , ze protokol zostal przyjcty bez czytania.

Pkt 4

Przewodniczftcy Komisji Rewizyjnej Slawomir Wozniak przedstawil
informacjc w sprawie dzialalnosci migdzysesyjnej.
- komisja przeanalizowala projekt budzetu na 2011 rok i wypracowala swojft
opinic.
- odbyla wspolne posiedzenie z pozostalymi komisjami w sprawie opiniowania
materialow na sesjc.

Przewodnicz4cy Komisji Budzetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzennego
oraz Promocji Gminy Cezary Piasecki przedstawil informacje w sprawie
dzialalnosci komisji >
- komisja odbyla posiedzenie w sprawie zapoznania sic z projektem budzetu
gminy na 20101 rok
- odbyla wspolne posiedzenie z pozostalymi komisjami w sprawie opiniowania
materialow na sesjc.

Przewodniczgcy Komisji Oswiaty , Kultury, sportu , zdrowia, Pomocy

Spolecznej , Porz4dku Publicznego oraz Ochrony Przeciwpozarowej Krzysztof
Cichy poinformowal, ze komisja zapoznala sic z projektem budzetu grainy na
2011 rok oraz na wspolnych komisja opiniowaniein materialow na sesjc.

Pkt 5

Burmistrz Stefan Dziamara przedstawil informacjc z wykonania uchwal z I , II
i IIIsesji.
Informacja to stanowi zal4cznik do protokolu.
Nastcpnie Burmistrz poinformowal o dzialalnosci micdzysesyjnej.
- w dniu 7.12.2010 roku przejftl funkcjq burmistrza
- odbyl spotkanie ze spolkftwodnq , zostala zlikwidowana niedroznosc s4czka
melioracyjnego ktora przyniosla efekt.
- przeprowadzona zostala kontrola swietlicy we Frankach.
- uczestniczyl w spotkaniu wojtow i burmistrzow ze spolkq oswietleniowq
ktore zostalo przerwane z uwagi na trudny i skomplikowany temat
- odbylo sic spotkanie ze spolka,,Wiatrowiec" , burmistrz podkreslil,ze
niepokoi go problem braku konkretow. Spoleczenstwo musi miec pelnq
swiadomosc na temat powstania wiatrakow na naszym terenie.
- udzial w posiedzeniach komisji Rady Miejskiej
- w spotkaniach oplatkowych w szkolach oraz w innych gminach jak Stare

Miasto.
- spotkanie ze sportowcami .
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Burmistrz podziekowal wszystkim pracownikom za udzial w spotkaniu

wigilijnym 23.12.1 Or.
Podzickowal za organizacje kolcdowania w dniu 26.12.2010 r, na rynku w

Rychwale.
Burmistrz poinformowal, 2e jest potrzeba aby zatrudnic osoby w MGOPS
w Rychwale ktore by wspieraly osoby samotne i schorowane.

Od 1.02.11 r. bgdzie taka osoba zatrudniona.
Burmistrz zwrocil sic do skarbnik z prosbq o przygotowanie zarzgdzenia w
sprawie wykorzystywanie autokarow szkolnych do przewozu sportowcow,

pilkarzy na zawody po kosztach wlasnych.
Burmistrz poinformowal, 2e podjcte dzialania pol4czenia dwoch dru2yn w

jedna dru2ync seniorow.
Nie jest latwe podkreslil burmistrz.
W sprawie odsnie2ania burmistrz powiedzial, 2e staramy sic na lepszym

poziomie pracowac.
Ciggnik z Urzcdu zostal przekazany do ZGKiM w Rychwale, dyr. podpisal 2
umowy z prywatnymi osobami ktore odsnie2ajq,.
S4 skargi od mieszkancow , ze ludzie wylewajft wodc na drogi.
Burmistrz prosili o wzajemne zrozumienie poniewa2 to co wie to ludzie majft
pelne piwnice wody w swoich domach i to rodzi sic problem.

Pkt 6

Przewodniczftcy rady podzickowal panu Aleksandrowi Krzy2anowskiemu za
przygotowanie Sali OSP w Rychwale z ktorej nie skorzystano w dniu 6.12.10
roku w ktorym odbywala sic uroczysta sesja - zlozenie slubowania przez

Burmistrza Stefana Dziamarrg.
Nastcpnie poinformowal, 2e wszystkie uchwaly jakie zostaly podjcte przez rad4
na I , II i III sesji sa, opublikowane w BIP w internecie i mo7-na sic z nimi

zapoznac.
Przewodniczq.cy prosil o sprostowanie w Odglosach poniewa2 blcdnie podano
nazwisko przewodniczftcego komisji oswiaty, zostal radny Cichy Krzysztof a

podano 2e Roman Drewniacki.
Przewodniczftcy poinformowal, 2e co poniedzialek pelni dy2ur w biurze rady w

Rychwale od godz. 9:00 do 11:00.

Pkt 7

Pan Krzy2anowski Aleksander poinformowal, 2e z dniem 7.0 jest wejscie

na boisko,,Orlik".
Natomiast 72 tys. zl. zaplanowanych w bud2ecie to jest stanowczo za malo na

2 kluby sportowe.
Dawniej bylo 120 tys. zl. na kluby sportowe.
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Pan Krzy2anowski wyrazil swojf opinig, ze nie latwo bcdzie polgczyc dwa
kluby wjeden klub.

Soltys Zofia Michalak prosila o wiaty PKS do Modlibogowic.
Poinformowala tez ze nastgpila wymiana licznika na mniejsza moc i nie zdaje
egzaminu gdy odbywa sic jakas impreza.

Radna Olkowska Jolanta poinformowala, ze Gmina Stare Miasto przedluza
link komunikacyjna MZK do Barczyglowa i radna zwrocila sic z progb4 o
przedluzenie linii do miejscowosci Swiccia.

Poinformowala rowniez,ze skrzyzowanie w Swicci jest bardzo niebezpieczne.

Soltys Marek Kowalski zwrocil sic prosbq aby przedluzyc link do Kuchar
Koscielnych i zadeklarowal sic ,2e da za darmo grunt pod przystanek PKS.

Radny Roman Stanislawski prosil Burmistrza o interwencjc w sprawie drogi
powiatowej w Dgbroszynie.

Soltys Michalak Zofia prosila, aby przedluzyc link komunikacji samochodowej
MZK do miejscowosci Modlibogowice z uwagi ze nie mogq mieszkancy w
starszym wieku dojechac do Urzcdu, Osrodka zdrowia czy Banku.

Pkt 8

Skarbnik Katarzyna Kwiecinska przedstawila projekt uchwaly zmieniajaca
uchwaly w sprawie budzetu gminy na 2010 rok a nastcpnie przewodniczfcy
rady przeprowadzil glosowanie.

Za podjcciem uchwaly glosowalo - 15 radnych,. przeciw-0, wstrzyinalo sic -0.
Przewodniczacy rady stwierdzil, ze uchwal zostala podjgta jednoglosnie.

Pkt 8a

Skarbnik Katarzyna Kwiecinska przedstawila celowosc podjccie uchwaly w
sprawie ustalenie wykazu wydatkow, ktore nie wygasajoL w 2010 roku
z uplywem roku budzetowego.

Burmistrz wyjasnil, ze inwestycja ktora jest w w/w projekcie uchwaly to
budowa ulicy Szkolnej , koszt budowy 440 tys zl. , termin wykonania do
15.10 2010r.

W dniu 25.11.1Or inwestycja byla zgloszona do odbioru.
Burmistrz wyrazil opinic ze trudno aby w takich warunkach juz zimowych
dokonac odbioru drogi.
Kary umowne sq bardzo wysokie.
Biegly sgdowy ma przygotowac dokumenty rozliczenie tej inwestycji.
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Przewodniczgcy rady przedstawil projekt uchwaly w/w a nastcpnie
przeprowadzil glosowanie,
Za podjcciem uchwaly gl'osowalo - 15 radnych, przeciw-0, wstrzymalo sic -0.
Przewodniczgcy rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjcta.

Pkt 9

Wiceprzewodnicz4ca rady Leokadia Sniegowska przedstawila projekt uchwaly
zmieniajgca uchwaly w sprawie stawek podatku od nieruchoinogci w 2011 roku
a nastcpnie Przewodniczgcy rady przeprowadzil glosowanie.
Za podjcciem uchwaly glosowalo - 15 radnych, przeciw-0, wstrzymalo sic -0.
Przewodniczgcy rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Pkt 10

Przewodnicza<cy rady odczytal projekt uchwaly zmieniajaca uchwaly w sprawie
wzorow formularzy do wymiaru i poboru podatkow lokalnych a nastcpnie
przeprowadzil glosowanie.
Za podjcciem uchwaly glosowalo -15 radnych, przeciw-0, wstrzymalo sic -0.
Przewodnicz4cy rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjcta.

Pkt 11

PrzewodniczELcy rady przedstawil projekt uchwaly zmieniajaca uchwaly w
sprawie wysokogci stawek podatku od grodkow transportowych na 2011 rok
a nastcpnie przeprowadzil glosowanie.
Za podjgciem uchwaly glosowalo - 15 radnych, przeciw-0, wstrzymalo sic -0.
Przewodnicz4cy rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjcta.

Pkt 12

Wiceprzewodnicz4ca rady Leokadia Sniegowska przedstawila projekt uchwaly
w sprawie zatwierdzenia zmian do,,Planu odnowy miejscowogci Grabowa" na
lata 2010-2016 a nastcpnie Przewodniczacy rady przeprowadzil glosowanie .
Za podjcciem uchwaly glosowalo -15 radnych, przeciw-0, wstrzymalo sic -0.
Przewodnicz4cy rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjcta.

Pkt 13

Przewodniczgcy rady przedstawil projekt uchwaly w sprawie Gminnego
Program Profilaktyki i Rozwigzywania Problemow Alkoholowych na rok 2011
a nastcpnie przeprowadzil glosowanie.
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Za podjcciem uchwaly glosowalo - 12 radnych, przeciw-0 , wstrzymalo sic -3
radnych.
Przewodnicz4cy rady stwierdzil , ze uchwala zostala podjcta.

W obradach nastqpila przerwa od godz. 14:12 do godz. 14:30.

Pkt 14

Przewodnicz4cy rady przeprowadzil glosowanie projektu uchwaly w sprawie
warunkow i trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminc Rychwal.
Za podjcciem uchwaly glosowalo - 14 radnych, przeciw-0, wstrzymalo sic -0
/radna 0lkowska w czasie glosowania nie byla na sali/

Przewodnicz4cy rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjcta.

Pkt 15

Projekt uchwaly w sprawie programu wspolpracy Grainy Rychwal w roku 2011
z organizacjami pozarzgdowymi i podmiotarni, o ktorych mowa w art . 3 ustawy
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnosci pozytku publiczncgo i o wolontariacie
omowil sekretarz Piotr Kupski a nastcpnie Przewodnicz4cy rady
przeprowadzil glosowanie w/w projektu uchwaly.
Za podjcciem uchwaly glosowalo - 15 radnych , przeciw-0, wstrzymalo sic -0.
PrzewodniczeLcy rady stwierdzil , ze uchwala zostala podjcta.

Pkt 16

Przewodniczacy rady poinformowal,ze RIO w Poznaniu wyrazila pozytywn4
opinic o przedlozonym przez Burmistrza Miasta i Grainy Rychwal projekcie

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2022.
Skarbnik Katarzyna Kwiecinska przedstawila Uchwalc
Nr SO-0952/1I/22/7/Ko/2010 Skladu Orzekajgcego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 14 grudnia 2010 roku w sprawie opinii
o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Grainy Rychwal.
Uwag , pytan dodatkowych nie bylo.
Wiceprzewodniczgca rady Leokadia Sniegowska przedstawila projekt uchwaly

w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej Gmin i Miasta w
Rychwale na lata 2011-2022 a nastcpnie przewodniczgcy rady przeprowadzil

glosowanie.
Za podjcciem uchwaly glosowalo - 15 radnych, przeciw-0, wstrzymalo sic -0.
Przewodniczfcy rady stwierdzil , ze uchwala zostala podjcta.
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Pkt 17

Przewodnicz4cy rady poinformowal, ze RIO w Poznaniu wyrazila pozytywn4
opinic w sprawie projektu bud2etu na 2011 rok.
Skarbnik Katarzyna Kwiecinska przedstawila Uchwalc Nr SO-
0952/1/22/7/Ko/2010 Skladu OrzekaJ4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Poznaniu z dnia 14 grudnia 2010 r. w sprawie wyrazenia opinii o projekcie
uchwaly budzetowej Miasta i Gminy Rychwal na 2011 rok.
Nastgpnie skarbnik przedstawila Uchwalc Nr SO-095 1 / 15/7/Ko/2010 Skladu
OrzekaJ4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 14 grudnia
2010 roku w sprawie wyra2enia zgody o mo2liwogci sfinansowania deficytu
bud2etu Miasta i Grniny Rychwal przedstawionego w projekcie bud2etu Grniny
Rychwal na 2011 rok.

Przewodnicz4cy rady poprosil przewodnicz4cych poszczegolnych komisji o
przedstawienie opinii o projekcie bud2etu na 2011 rok.

Przewodnicz4cy Cezary Piasecki wyrazil pozytywnq ocene z uwagami 2e
budzet ten jest budzetem ktory nie daje mo2liwogci w roku 2011 wickszych
nadziei na realizacjc nowych inwestycji.

Przewodnicz4cy Krzysztof Cichy wyrazil pozytywn4 opiniq.

Przewodnicz4cy Slawomir Wozniak wyrazil opinic pozytywn4 z uwagami, ze
budzet ten jest bud2etem na przetrwanie i bardzo zadlu2ony.

Burmistrz powiedzial, ze projekt bud2etu pornimo pozytywnych opinii nie jest
tak bardzo dobry.
W 200011 roku inwestycje s4 zerowe.
Pani Skarbnik zapoznala radnych z zadluzeniem Urzcdu oraz projektami
wieloletnimi.
Jest zastrzezenie co do wody z hydroforni i jest potrzeba modernizacji jej.
Jest sprawa w toku rozliczenia sprzedazy wody.
Dwa wnioski na budowc drogi nie zostaly zalatwione pozytywnie tj. droga
Zlotowy - Wola oraz Gliny.
Budget ten jest bardzo skqp.
Poszukujerny grodki i bcdziemy zabiegac o dodatkowe srodki na inwestycje.
Wszgdzie brakuje grodkow w budzecie
Bgdziemy przestrzegac dyscypliny budzetowej.
S4 wybudowane dwa pickne budynku Domu Kultury w Glinach i we Frankach,
burmistrz zwrocil sic do wspolpracc i zorganizowanie sobie zakupu opalu
podobnie jak sobie radz4 sobie stra2e w terenie.
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Dyr. placowek oswiaty tez musza, musza szukac srodkow.

Wchodzimy w rok 2011 bardzo trudny.
Skarbnik Katarzyna Kwiecinska przedstawila projekt uchwaly w sprawie
budzetu na 2011 rok a nastcpnie przewodniczgcy rady przeprowadzil

glosowanie.
Za podjcciem uchwaly glosowalo - 15 radnych, przeciw-0, wstrzymalo sic -0.
Przewodniczgcy rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjcta jednoglosnie.

Pkt 18

Skarbnik Katarzyna Kwiecinska poinformowala, ze w projekcie uchwaly
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Konin proponowana jest

kwota 5 000 zl.
Przewodniczfcy rady przeprowadzil glosowanie proponowanej kwoty 5 000 zl.
Za w/w kwotft glosowalo - 14 radnych. przeciw-0, wstrzymal sic -1 radny.
Przewodniczacy rady przedstawil projekt uchwal w sprawie udzielenia pomocy
finansowej dla Miasta Konin a nastcpnie przeprowadzil glosowanie.
Za podjcciem uchwaly glosowalo - 14 radnych, przeciw-0, wstrzymal sic -1

radny.
Przewodnicz4cy rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjcta.

Pkt 19

Burmistrz Stefan Dziamara odpowiadaj4c na pytanie Aleksandrowi
Krzyzanowskiemu powiedzial, dobrze jest ze jest duzo zawodnikow

miejscowych , trener kosztuje .
Burmistrz powiedzial, ze trzeba bcdzie rozwi4za6 problem z funkcjonowaniem

,,Orlika" i ma wizjc aby tym,,Orlikiem ,, sic ktos opiekowal.

Soltys Michalak Zofii w sprawie licznika burmistrz odpowiedzial ze ten temat
nalezy di Piotra Kwiecinskiego dalej burmistrz powiedzial, ze wydaje gmina

ogromne pieniftdze za przesyl energii i moce.
Tam gdzie jest potrzeba to trzeba ale nie koniecznie wszcdzie gdzie nie ma

takiej potrzeby zmieniac licznik.
W sprawie wiat burmistrz powiedzial, ze zapozna sic z tematem i odpowie na

nastcpnej sesji.
W sprawie MZK burmistrz odpowiedzial, ze dyr. Pachciarz wydal zarzftdzenie

rownej stawki dla miasta Konina i terenu t. 2,39 zl//kin.
W tym temacie bcdzie prowadzona dyskusja.
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Radnej Olkowskiej w sprawie niebezpiecznego skrzyzowania Swiccia -
Kuchary Kogcielne - Grodziec burmistrz odpowiedzial ze jest to droga

powiatowa i to spraw4 sic zajmie.

Radnemu Stanislawskiemu w sprawie drogi burmistrz odpowiedzial, ze temat
ten jest bardzo trudny dla nas wszystkich to odgniezanie.

Pkt 20

Soltys Michalak Zofia podzickowala burmistrzowi za inwestycjc
w Modlibogowicach i zwrocila sic z progbq o zmianc godz. gwiecenia sic
gwiatla na drogach , za dlugo gwiecq i szkoda prftdu.

Aleksander Krzyzanowski wyrazil opinic, ze byla podjcta uchwala o zrzeczeniu
sic linii napowietrznych i za to spolka energetyczna dala nam prezent

wszystkim cent za przesylkc.

Burmistrz poinformowal, ze ZGKiM w Rychwale nie ma rozrzutnika do

posypywania piaskiem drog.
Burmistrz wyrazil opinic, ze ZGK powinien funkcjonowac jako spolka i dyr.

zakladu bcdzie inaczej myglec i szukal grodkow.
Na to chwilg nie ma w zakladzie ani jednego ciggnika dobrego.

ZGK musi na siebie zarabiac.

Pan Zdzislaw Jankowski powiedzial, ze bardzo sic cieszy , ze burmistrz podziela

jego pogl4d w temacie sportu.
W sprawie ogwietlenia zle ze byla podjcta uchwala o ktorej mowil Pan

Krzyzanowski.
Pan Jankowski zyczyl odnowy moralnej w przyszlym roku poniewaz

spoleczenstwo idzie w nowq niewolc.
Nastcpnie Pan Jankowski zlozyl zyczenia gwifteczne z okazji Bozego

Narodzenia.

Komendant Policji Henryk Gr4dziel rowniez zlozyl zyczenia gwiateczne i

noworoczne.

Pan Jankowski Zdzislaw zlozyl propozycje aby przewodniczgcy rady prowadzil

obrady na siedz4co.

Burmistrz zlozyl zyczenia gwifteczne i prosil aby tradycyjnie zlozyc sobie
wzajemnie zyczenia noworoczne o polnocy 31.12.br na placu przed

budynkiem UGiM w Rychwale.
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Przewodnicz4cy rady zlozyl wszystkim zyczenia swiftteczne

Pkt 21

Przewodnicza cy rady zamknj IV sesjc Rady Miejskiej w Rychwale,

dzickuj4c wszystkim za uczestniczenie.

Protokolowala Przewodniczftcy

Jesio ska-ofia Rady Miejskiej w Rychwale

Ireneusz Stachurski/.
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